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Vragen Artikel 40 Reglement van Orde 

 

Van: L. Heukels, fractie Liberaal Bloemendaal 

Datum: 10 mei 2019 

Betreft: Project Bijduinhof, schade omwonenden 

 

Geacht College, 

 

Inleiding 

Het project Bijduinhof heeft veel te weeg gebracht ( overigens is dat niet het enige 

project) in deze gemeente.  Er zijn omwonenden die gesteld hebben dat zij schade 

hebben geleden, anders dan sec van bijv. door het heien. Daarvoor is de aannemer 

aansprakelijk en ik heb begrepen, dat waar er klachten waren, meteen de verzekeraar 

van de aannemer de mogelijke schade is gaan beoordelen. Over die situatie heb ik geen 

vragen, daar staat de gemeente buiten. 

Indien er schade zou zijn kan die mogelijk ook al vergoed zijn of worden via een 

planschade verzoek. Daar staat mijns inziens de raad buiten. Maar dat aspect dient wel 

meegenomen te worden in een eindoordeel. Maar zover is het m.i. nog niet, daarom deze  

 

Vraag. 

De wethouder, de heer Heijink, heeft een aantal keren ten aanzien van dit project 

publiekelijk het woord “terp” en in verschillende raadsvergaderingen heeft aangegeven 

dat de wethouder deze bouw voor de omwonenden “verschrikkelijk” (of woorden van 
gelijke strekking) vond. Daarmee wekte hij namens het College de indruk dat mogelijk 

omwonenden door deze – rechtmatige - bouw schade zouden kunnen lijden. 

 

1. Dan rijst de vraag zijn er redenen om schadevergoeding na een rechtmatige 

overheidsdaad (nadeelcompensatie) aan een of meerdere omwonenden te vergoeden of 

krachtens de Awb dan wel krachtens art 6:96 BW.  

Of er daarvan sprake is kan ik niet beoordelen en of er verzoeken zijn gekomen voor een 

vergoeding van planschade kan ik ook niet beoordelen en daarom vraag ik 

 

2. het College of u bereid bent te  gaan/ laten onderzoeken of er omwonenden zijn, die 

die ( welke dus niet vergoed is of wordt krachtens een planschade regeling) schade 

hebben geleden door de bouw van Bijduinhof, en zo ja, of het college bereid is die schade 

alsdan te gaan vergoeden. 

 

Ik realiseer mij bij deze vraag dat normaliter de schadelijdende omwonende die stel- en 

bewijsplicht heeft, maar gezien de woorden van de wethouder lijkt het mij voor de hand 

te liggen dat de gemeente dit voortouw neemt. 

 

 

Met vriendelijke groet 

Leonard Heukels 

Fractievoorzitter Liberaal Bloemendaal 


